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Zitting van 15.10.19

#Onderwerp : Interpellatie van Mw Florence LEPOIVRE betreffende de parkeersproblemen rond het
Aartshertogenplein#

Openbare zitting

De wijk Aartshertogen ondergaat en zal diepgaande transformaties ondergaan door de bouw van nieuwe
woningen (Aartshertoge en binnenkort North) en de renovatie van het Hector Denis-gebouw. Gezien het tekort
aan toegankelijke woningen in het Brusselse Gewest kunnen we deze dynamiek, die enkele honderden gezinnen
in staat zal stellen om een woning te vinden, alleen maar toejuichen. Het zou echter onbewust zijn om niet te
beseffen dat deze ontwikkelingen ook ongemak veroorzaken voor de inwoners van de betrokken wijk en dat het
noodzakelijk is om hierop te anticiperen en deze te verhelpen.
In dit verband vragen veel bewoners van de wijk ons naar de steeds beperktere parkeermogelijkheden in de wijk.
Meer bepaald, rond het Aartshertogenplein, worden de meeste parkeerplaatsen regelmatig bezet door
politieagenten en administratief personeel van het politiebureau aan de Tritomasstraat.
Natuurlijk hebben de medewerkers van dit kantoor vaak een gespreide planning, wat het voor hen moeilijk maakt
om met het openbaar vervoer te reizen. Deze medewerkers kunnen en moeten echter een inspanning leveren om
het gebruik van hun persoonlijke auto's te verminderen.
Mijn vragen zijn de volgende:

 Bestaat er een reisplan binnen het politiebureau van Tritomas om alternatieven voor de auto te
overwegen, rekening houdend met de spreiding van de werktijden van sommige medewerkers?

 Zou het voor de gemeente mogelijk zijn om het personeel bewust te maken van deze kwestie?

Dank u voor uw antwoorden.

De Raad neemt kennis.
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